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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 21.10.2021r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Pan Zbigniew Sitkowski – ARiMR, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacja ARiMR nt. wsparcia inwestycji w przetwarzanie produktów rolnych – obrót 
i ich rozwój. 

2. Informacja nt. form wsparcia dla mieszkańców w ramach polityki społecznej. 
3. Podsumowanie złożonych wniosków z funduszu sołeckiego na 2022rok. 
4. Omówienie projektu „Stop smog”. 
5. Wolne wnioski i informacje. 

 

 
Zebrani otrzymali: 

 Deklaracje przystąpienia do programu „Stop smog”. 
 Informacje o Programie Czyste Powietrze. 
 Informację oraz plakaty dot. obowiązku segregowania odpadów komunalnych. 
 Gazety Sołeckie. 

 
Na początek Pan Burmistrz Piotr Kozłowski przywitał wszystkich zgromadzonych w 

sali konferencyjnej i omówił pokrótce kilka zakończonych inwestycji takich jak wykonanie 
chodnika w m. Ryczywół, budowa nowej siedziby Centrum Usług Społecznych czy utworzenie 
24 nowych miejsc w Miejskim Żłobku oraz te które są w trakcie realizacji np.:  

- budowa przedszkola integracyjnego przy PSP Nr 2 Kozienice,  
- budowa Hospicjum w Kociołkach, 
- budowa bloku komunalnego na osiedlu Polesie, 
- budowa środowiskowego domu samopomocy w Nowej Wsi, 
- rozbudowa remizy OSP w Nowej Wsi, 
- rozbudowa targowiska miejskiego w Kozienicach. 

Wspomniał również o planowanych w przyszłości inwestycjach takich jak: 
- Kozienickie Błonie nad jeziorem, 
- przebudowa skrzyżowania ul. Legionów i ul. Głowaczowska, 
- przebudowa skrzyżowania ul. Wiślana i ul. Maciejowicka, 
- zadaszenie boiska przy ZS Nr1 w Kozienicach, 
- zwiększenie liczby miejsc w żłobku, 
- przebudowa ul. Lubelskiej 
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Inwestycje o których mówił Pan Burmistrz w dużej mierze dofinansowywane są ze środków 
zewnętrznych, które udało się pozyskać. 
  
Ad.1/ Informacja ARiMR nt. wsparcia inwestycji w przetwarzanie produktów rolnych – obrót 
i ich rozwój. 
 

 31 października rozpocznie się nabór wniosków, kierowanych do zakładów 
przetwórczych, w ramach wsparcia inwestycji w przetwarzanie produktów rolnych, obrót nimi 
lub ich rozwój. Wnioski będą przyjmowane do 29 listopada 2021 r. Wsparcie to kierowane jest 
do przedsiębiorców prowadzących działalność w zakresie wytwarzania pasz na bazie surowców 
niemodyfikowanych genetycznie (bez GMO) oraz dla firm prowadzących działalność w zakresie 
przetwarzania i sprzedaży hurtowej ziół. 
 Pan Zbigniew Sitkowski przypomniał również że wnioski o dopłaty rolnicy mogą składać 
tylko i wyłącznie w formie elektronicznej i nie będą otrzymywać w formie papierowej 
przypomnień. 
 
Ad.2/ Informacja nt. form wsparcia dla mieszkańców w ramach polityki społecznej.  

 
 W tym punkcie Pani Burmistrz Dorota Stępień wspomniała o nowej siedzibie Centrum 
Usług Społecznych, które mieści się przy ulicy Radomskiej. CUS powstał z przekształcenia 
Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i teraz wszystkie usługi związane z pomocą 
społeczną, od narodzin, aż do emerytalnego wieku będą znajdować się w jednym miejscu. 
Będzie również uruchomiona specjalna aplikacja dla mieszkańców ułatwiająca korzystanie z 
usług CUS. Więcej szczegółowych informacji na ten temat na nowej stronie internetowej 
https://cuskozienice.pl/. Pani Burmistrz opowiedziała również o nowych projektach 
związanych z polityka społeczną np: 

- utworzenie kolejnej świetlicy środowiskowej przy PSP w Janikowie, 
- Klub Seniora w Świerżach Górnych, 
- zakup nowego autobusu dla uczestników warsztatów WTZ, 
- bon opiekuńczy – Kozienicka Niania (projekt ten ma na celu ułatwienie powrotu do      

    aktywności zawodowej osobom sprawującym opiekę na dziećmi do lat 3), 
 
Ad. 3/ Podsumowanie złożonych wniosków z funduszu sołeckiego na 2022rok. 

  
 Pani Sekretarz Sylwia Wąsik podziękowała sołtysom za terminowe składanie wniosków 
czyli do 30.09.2021r. Przedsięwzięcia z tych wniosków będą realizowane w przyszłym roku. 
Wniosków w tym roku było więcej niż w ubiegłym bo aż 134 ale to z pewnością dlatego że  
i środków do wykorzystania było więcej. W większości dotyczyły remontu dróg, 
zagospodarowania terenów rekreacyjnych czy utrzymania czystości i porządku w 
poszczególnych sołectwach.  
 
Ad. 4/ Omówienie projektu „Stop smog”. 
 
 Program ten powstał z myślą o najmniej zamożnych gospodarstwach domowych. W 
jego ramach możliwe jest dofinansowanie przedsięwzięć ograniczających emisję szkodliwych 
substancji do otoczenia, jak również ograniczenie zużycia ciepła w budynkach 
jednorodzinnych. Podstawowym kryterium do spełnienia jest przeciętny miesięczny dochód 

https://cuskozienice.pl/
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na jednego członka gospodarstwa domowego. Więcej informacji na stronie Gminy Kozienice 
http://www.kozienice.pl/aktualnosc-972-stop_smog.html. 
  

Ad. 6/Wolne wnioski. 
 
Sołtys wsi Wilczkowice Górne Pani Beata Bienias-Mulazzani, zawnioskowała o: 

– pomalowanie tablic informacyjnych,             
Sołtys wsi Kociołki Pani Grażyna Karaś, zawnioskowała o: 

– gruz,                 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zawnioskowała o: 

– spowalniacze na nowej drodze w Chinowie,            
Sołtys wsi Nowa Wieś Pan Sylwester Luśtky, zawnioskował o: 

– naprawa drogi tłuczniem nr 170535W (od końca Nowej Wsi w stronę drogi przy 
wałowej,           

Sołtys wsi Aleksandrówka Pan Grzegorz Kurek, zawnioskował o: 
– naprawę zapadającego się chodnika - ul. Królewska naprzeciwko posesji nr 12 (przy 

drodze powiatowej), 
– usunięcie zbędnego piachu - ul. Królewska, 
– udrożnienie odwodnienia przy skrzyżowaniu ul. Królewskiej z ul. Główną, 

Przewodniczący Osiedla Nr 5 Pani Ilona Maciąg, zawnioskowała o: 
– kosz przy kładce przy szkole nr 4, 
– więcej ławek na placu zabaw, 
– wykoszenie rowów za ul. Polną i ul. Zieloną, 

Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zawnioskował o: 
– wysypanie kamienia na pobocze drogi przy PSP w Ryczywole, 
– podcięcie gałęzi wystających na parking, 
– wyegzekwowanie od firmy realizujące światłowód o zabezpieczenie prac (wykop przy 

drodze na przeciwko oczyszczalni), 
– dopisek do znaków drogowych dot. zakazu wjazdu (przebudowa linii Kozienice-

Miłosna) że nie dotyczy ciągników rolniczych (wjazd na pola), 
– poprawienie utwardzonej drogi gminnej (dojazd do rzeki Wisły ze względu na dojazd 

wędkarzy i rolników), 
– uprzątnięcie poboczy przy drogach gminnych na terenie sołectwa Ryczywół (przy 

krawężnikach), 
– uprzątnięcie śmieci przy drodze Ryczywół-Studzianki Pancerne.   

Przewodniczący Osiedla Nr 4 Pan Arkadiusz Molenda przedstawił swoje wnioski: 
– o doświetlenie (skierować taką potrzebę do zarządców) terenu za Stokrotką oraz okolice gdzie 

jest szalet przy Stokrotce oraz umieścić numer telefonu do zarządców szaletu miejskiego na 
tych obiektach (w razie dewastacji, braku czystości – była by to najszybsza droga do zgłoszenia 
tego),  

– czy i kiedy planowana jest zmiana organizacji ruchu na odcinku ulicy Kościuszki od 
Waryńskiego do Hamernickiej oraz budowa zatok postojowych oraz montaż 
elementów uspokojenia Ruchu? 

– czy można szybki i skutecznie reagować na naklejanie plakatów, ogłoszeń w miejscach 
do tego nieprzeznaczonych? Plakaty są naklejane na wiatach przystankowych (m.in. 
Optyk Wokulski, Tania Odzież, Wyższa Szkoła Handlowa)? 

http://www.kozienice.pl/aktualnosc-972-stop_smog.html
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– Czy można zlecić wykonanie tablic informacyjno-historycznych przy budynku dawnej 
Hamerni i w Parku Miejskim – mogiła Denów (turystom a także mieszkańcom 
przybliżyłoby to historię tych obiektów)? 

– Czy istnieje możliwość uruchomienia Metrobusa na Wszystkich Świętych – dowożącego 
mieszkańców w pobliże cmentarzy? 

– Powinna być odpowiednia ilość ławek przy ciągach pieszych oraz tam gdzie są 
zlokalizowane przystanki m.in. Metrobusa. 

– Czy można dokonać naprawy uszkodzonej kostki granitowej przy kolumnie Zygmunta w 
Parku Miejskim? 

– Systematycznie pojawiają się uszkodzenia ronda Hamernicka – Nowy Świat – czy można 
dokonać remontu który skutecznie rozwiąże ten problem? 

– Czy będą zlikwidowane bariery dla niepełnosprawnych przy okazji remontu ulicy 
Radomskiej (były sklep Meblowy) oraz przy bloku Osiedle Pokoju 2 – chodzi o schody 
które dotychczas nie miały podjazdu dla wózków? 

– Czy jest szansa na kolejne mini plac zabaw w Kozienicach? 
– Skatepark – proszę o informacje kiedy będzie otwarty (obecnie trwa montaż elementów ale 

jest to związane tylko z odbiorem od wykonawcy)? 
– Jest nierozwiązany problem parkowania na drogach ewakuacyjnych na Osiedlu Pokoju – czy 

można wspólnie z wszystkimi zarządcami terenów uzgodnić rozwiązania (wyznaczyć miejsce w 
którym nie wolno parkować i je oznakować np. malowaniem poziomym),umieścić oznakowanie 
pionowe i zwrócić się do Policji o zwracanie uwagi na ten problem, 

– Jakie jest planowane rozwiązanie GDDKiA odnośnie remontu ulicy Lubelskiej w tym zatoki 
postojowej przy Turyście, czy będą zatoki postojowe przy ulicy Lubelskiej (jest taka potrzeba i 
należy zabiegać o to), 

– Czy i ewentualnie gdzie znajda lokale organizacje pozarządowe które miały siedziby w byłym 
budynku WKU przy ulicy Radomskiej? 

– Prośba o zwiększenie częstotliwości opróżniania kontenerów na śmieci w okolicy cmentarza. 

 
Na zadane pytania i wnioski zainteresowanym odpowiedzi udzielali na bieżąco: 

1. Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 
- uruchomienia Metrobusa na Wszystkich Świętych, 
- śmieci  w okolicy cmentarza, 
- siedziby dla organizacji pozarządowych, 
- nowych inwestycji, 
- spowalniaczy na drogach, 
- przebudowy skrzyżowań ulica Głowaczowska i ulica Wiślana, 
- bloków komunalnych, 
- braku lekarzy specjalistów w Przychodniach Kozienickich 

 
      Na zakończenie narady Pan Sylwia Wąsik podziękował zebranym za przybycie informując 
jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie im 
się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                                                                           
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